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Burmistrz Miasta i Gminy Kórnik

Rada Miasta i Gminy Kórnik

Przemysław Pacholski

Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Kórnik

Adam Lewandowski

Interpelacja w sprawie skierowania pisma do Komendanta Wojewódzkiego Policji 
w Poznaniu z prośbą o zwiększenie ilości funkcjonariuszy Policji w Komendzie Miejskiej 
Policji w Kórniku

W związku z brakiem dyżuru nocnego Policji w Komiku spowodowanym małą ilością 

funkcjonariuszy zwracam się z uprzejmą prośbą do Pana Burmistrza i Przewodniczącego Rady 

Miasta i Gminy Kornik o wystosowanie pisma do Komendanta Wojewódzkiego Policji 

w Poznaniu z prośbą o zwiększenie ilości funkcjonariuszy Policji w Kórniku, a przede 

wszystkim przywrócenia całodobowego dyżuru.

Prośba moja wynika ze zdarzenia, które miało miejsce w ostatnim czasie na ulicy 

Błażejewskiej (atak nożownika) gdzie interwencja na miejscu była możliwa z opóźnieniem 

około 40 minutowym ze względu na brak dyżuru całodobowego w Komisariacie w Kórniku.

Gmina Kórnik liczy ponad 30 tysięcy mieszkańców i dla poczucia bezpieczeństwa 

niezbędne jest zapewnienie dyżuru nocnego na miejscu.

Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej prośby i podjęcie działań w tej sprawie.

Radny Miasta i Gminy Komik
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